

聖徒交通 Announcements

- 一、誠摯地歡迎第一次來聚會的弟兄姊妹和朋友們，願您在這裡與我們同享神家的愛與交通。
We sincerely welcome all brothers, sisters and friends. We wish you enjoy the love and fellowship in God's house.
- 二、本週五晚間讀經聚會將交通羅馬書第十二章，歡迎弟兄姊妹一同來分享神的話語。(晚六時四十五分同享晚餐)
We will share Romans chapter 13 on the upcoming Friday night. We welcome all brothers and sisters to join us.
- 三、週三教會禱告聚會盼望主興起更多禱告勇士，一同來到主寶座前敬拜與祈求。
May God raise more prayer warriors to pray before His throne for the blessings of His church in our Wednesday night prayer meeting.
- 四、我們將近日舉行受浸聚會，請已經得救尚未受浸的弟兄姊妹報名參加。
A baptismal meeting will be held in the near future. If you are saved but not baptized, please sign up to do so.
- 五、弟兄姊妹可上網下載夏令特會信息：www.ToChrist.org
網上下載書刊及主日信息：www.casgv.org
To download conference messages, please go to mission website at www.ToChrist.org. For booklets and Sunday messages, please go to our website at www.casgv.org.
- 六、會後請留下一同享用愛筵並一同將整理聚會場所。
Please join us for lunch after the meeting as well as clean up afterwards.

聖迦谷基督徒聚會 Christian Assembly of San Gabriel Valley (東區 East)



主日敬拜聚會

Sunday Worship

9:30a.m.	預備及禱告	Preparation and Pray
10:00a.m.	擘餅聚會	Breaking of Bread
	福音班	Gospel Class
10:45a.m.	信息聚會	Message Meeting
	兒童主日學	Sunday School

週三禱告聚會

Wednesday Prayer Meeting

7:30p.m.	敬拜及代禱	Worship and Pray
----------	-------	------------------

週五讀經聚會

Friday Bible Study Meeting

7:30p.m.	聚會	Worship and Study
----------	----	-------------------

Sunday 主日: 20121 Alisu Court, Walnut, CA 91789
Weekday 週間: 20442 Prestina Way, Walnut, CA 91789
Tel: (909) 468-5652 / (626) 592-0907
Website: www.casgv.org; E-mail: casgv@aol.com

二〇〇三年八月三日

主 日 敬 拜 聚 會

一、擘餅聚會： 沈保羅，錢弘

『你們也應當如此行，為的是記念我。』(路廿二 19)

二、信息聚會：

領詩：錢弘 翻譯：梁殷宗宣

信息：梁家聲 報告：沈保羅

主題：神聖潔的性情(一) — 成聖的地位

詩歌：285 我已得佳美信息; 2 聖哉, 聖哉, 聖哉

讀經：撒下 2:2; 彼前 1:15-16; 申 23:14; 路 1:35;

約 6:68-69; 弗 1:4; 西 1:22; 林前 6:11;

林前 1:30; 利 20:26; 申 7:6; 羅 6:19; 羅 12:1

一. 神是聖潔的神

1. 只有耶和華為聖
2. 耶穌基督是那聖者

二. 我們得著聖潔的地位

1. 藉基督的受死成了聖潔
2. 基督成為我們的聖潔

三. 歸耶和華為聖潔的民

1. 從萬民中分別出來
2. 奉獻的結果是聖潔

August 3, 2003

SUNDAY WORSHIP

BREAKING OF BREAD: Paul Shen, Joseph Chien
"Do Ye This in Remembrance of Me." (Luke 22:19)

MESSAGE MEETING:

Song Leader: Joseph Chien; Interpreter: Michelle Liang
Message: Timothy Liang; Announcer: Paul Shen

Topic: THE HOLINESS OF GOD (1)

Hymns: 285 I've believed the true report

Scriptures: 1Sa 2:2; 1Pe 1:15-16; De 23:14; Lk 1:35;
Joh 6:68-69; Eph 1:4; Col 1:22; 1Co 6:11;
1Co 1:30; Le 20:26; De 7:6; Lo 6:19; Lo 12:1

1. God is the holy God

- a. There is no one holy like the LORD
- b. Jesus is the holy One

2. We obtain the position of holiness

- a. Reconciled by Christ's physical body through death to present us holy in His sight
- b. Christ Jesus has become for us holiness

3. We are a people holy to the LORD

- a. God has set us apart from the nations to be His own
- b. The result of offering oneself is holiness

撒 2:2 只有耶和華為聖；除他以外沒有可比的，也沒有磐石像我們的神。

彼前 1:15 那召你們的既是聖潔，你們在一切所行的事上也要聖潔。16 因為經上記著說：「你們要聖潔，因為我是聖潔的。」

申 23:14 因為耶和華—你的神常在你營中行走，要救護你，將仇敵交給你，所以你的營理當聖潔，免得他見你那裏有污穢，就離開你。」

路 1:35 天使回答說：「聖靈要臨到你身上，至高者的能力要蔭庇你，因此所要生的聖者必稱為 神的兒子。

約 6:68 西門·彼得回答說：「主啊，你有永生之道，我們還歸從誰呢？69 我們已經信了，又知道你是神的聖者。」

弗 1:4 就如 神從創立世界以前，在基督裏揀選了我們，使我們在他面前成為聖潔，無有瑕疵；

西 1:22 但如今他藉著基督的肉身受死，叫你們與自己和好，都成了聖潔，沒有瑕疵，無可責備，把你們引到自己面前。

林前 6:11 你們中間也有人從前是這樣；但如今你們奉主耶穌基督的名，並藉著我們神的靈，已經洗淨，成聖，稱義了。

林前 1:30 但你們得在基督耶穌裏，是本乎神，神又使他成為我們的智慧、公義、聖潔、救贖。

利 20:26 你們要歸我為聖，因為我—耶和華是聖的，並叫你們與萬民有分別，使你們作我的民。

申 7:6 因為你歸耶和華—你神為聖潔的民；耶和華—你 神從地上的萬民中揀選你，特作自己的子民。

羅 6:19 我因你們肉體的軟弱，就照人的常話對你們說。你們從前怎樣將肢體獻給不潔不法作奴僕，以至於不法；現今也要照樣將肢體獻給義作奴僕，以至於成聖。

羅 12:1 所以弟兄們，我以神的慈悲勸你們，將身體獻上，當作活祭，是聖潔的，是神所喜悅的；你們如此事奉乃是理所當然的。

1Sa 2:2 "There is no one holy like the LORD; there is no one besides you; there is no Rock like our God.

1Pe 1:15 But just as he who called you is holy, so be holy in all you do; 16 for it is written: "Be holy, because I am holy."

De 23:14 For the LORD your God moves about in your camp to protect you and to deliver your enemies to you. Your camp must be holy, so that he will not see among you anything indecent and turn away from you.

Lk 1:35 The angel answered, "The Holy Spirit will come upon you, and the power of the Most High will overshadow you. So the holy one to be born will be called the Son of God.

Joh 6:68 Simon Peter answered him, "Lord, to whom shall we go? You have the words of eternal life. 69 We believe and know that you are the Holy One of God."

Eph 1:4 For he chose us in him before the creation of the world to be holy and blameless in his sight. In love

Col 1:22 But now he has reconciled you by Christ's physical body through death to present you holy in his sight, without blemish and free from accusation--

1Co 6:11 And that is what some of you were. But you were washed, you were sanctified, you were justified in the name of the Lord Jesus Christ and by the Spirit of our God.

1Co 1:30 It is because of him that you are in Christ Jesus, who has become for us wisdom from God--that is, our righteousness, holiness and redemption.

Le 20:26 You are to be holy to me because I, the LORD, am holy, and I have set you apart from the nations to be my own.

De 7:6 For you are a people holy to the LORD your God. The LORD your God has chosen you out of all the peoples on the face of the earth to be his people, his treasured possession.

Lo 6:19 I put this in human terms because you are weak in your natural selves. Just as you used to offer the parts of your body in slavery to impurity and to ever-increasing wickedness, so now offer them in slavery to righteousness leading to holiness.

Lo 12:1 Therefore, I urge you, brothers, in view of God's mercy, to offer your bodies as living sacrifices, holy and pleasing to God--this is your spiritual act of worship.